
Pytanie: 

 

 

Dzień dobry, 

 

Mam pytanie odnośnie nowo postawionego przystanku w Letnicy koło fontanny. 

Dlaczego nowy przystanek został postawiony po stronie mniejszej użyteczności, wręcz 

bezużyteczności??? 

Temat był już poruszany jakiś czas temu w radzie sołeckiej, podobno do rozpatrzenia. Teraz 

kiedy pogoda nie sprzyja, a będzie gorzej, ludzie a głównie dzieci dojeżdżające do szkół mokną, 

albo muszą przechodzić przez ulicę, co zagraża ich zdrowiu i bezpieczeństwu, w dodatku żeby 

przejść na drugą stronę ulicy, przy deszczu trzeba pokonać potok wody który czasem sięga do 

kostek, co skutkuje mokrymi butami, głównie dzieci. Jestem matką sześciolatka i od trzech lat 

jeżeli chodzi o czas w którym ja widzę problem, co roku jest to samo, i proszę mi wierzyć 

rodziców dzieci jest więcej którzy mają takie same zdanie. Są rodzice którzy stoją z młodszymi 

dziećmi, a przystanek po drugiej stronie ulicy komu ma służyć? Osobom wysiadającym? Które 

wysiądą i pójdą do domu? 

Rozumiem że jest wnęka przy fontannie, ale niestety, niejednej osobie zdarzyło się że kierowca 

autobusu jej nie zauważył i się zwyczajnie nie zatrzymał. 

A później tłumaczenia że osoba czekająca powinna stać na przystanku, a nie gdzieś za 

przystankiem. 

Proszę o odpowiedź, lub ewentualne działania. 

Dziękuję.  

 

Malgorzata Przygodzka 

 

 

Odpowiedź: 
 
Nowa wiata została postawiona w miejscu starej, zniszczonej. Pierwotnie wiata przystankowa 
była usytuowana po drugiej stronie ulicy, jednakże na wniosek mieszkańców w 2016 r. została 
przeniesiona w miejsce, w którym obecnie się znajduje.  
 

 

 

 
Pozdrawiam serdecznie 

 
Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 

 
 
 
 
 

 
 

 


